
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

 

 

 

 

MØTEREFERAT 

 
Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Møterom Blåheia, Indre Fosen rådhus  

Møtedato: 9. februar 2023 

Tid: kl. 18:00-21:20 

 

• Ord for dagen: Jens Kåre Vågen 

• Mat: Jens Kåre Vågen 

 

Til stede: Gunn Heidi Husby Lian, Toril Askim, Nils Richard Hassel, Lena Sofie Hammern 

Sivertsvik, Vigdis Schei, Frode Askjem, Randi Sollie Denstad, Jens Kåre Vågen, Ingunn Aarseth 

Høivik, Thala Juul Holm, Solveig Brørs (vara) og Finn Yngvar Benestad. 

Forfall: Jens Ola Nyheim og Frode Askjem. Solveig Brørs stilte som vara for Jens Ola Nyheim. 

Det lyktes ikke å få tak i vara for Frode Askjem.  

 

Referat fra møtet 29. november godkjent.  

 

Følgende ordinære saker var til behandling: 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

01/23 Tilsetting av ny prost i Fosen Lukket behandling 

02/23 Plan for gudstjenester i 2023. Endelig vedtak Gudstjenesteplan 2023 

03/23 Kirkevalg 2023 Valghåndbok. Valgstyret i 

menigheten. 

Veiledning til 

nominasjonskomiteen 

04/23 Årsmelding Rissa felles menighetsråd 2022 Årsmelding 2022, 

kortversjon 

05/23 Menighetsmøter vinteren 2023 Regler om ordning for 

felles menighetsråd 

06/23 Møteplan for menighetsrådet 2023 Møteplan for 2023 

07/23 Justering av lokal grunnordning for gudstjenesten Justert lokal grunnordning 

for sokn i Indre Fosen. 

08/23 Søknad om oppføring av Slaveprinsen i Rissa kirke Søknad og budsjett 

  

https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/ressursbanken/kirkevalg/valgh%C3%A5ndboken/dnk_mal_a4_valgh%C3%A5ndb%C3%B8ker_bm_def_011122.pdf
https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/ressursbanken/kirkevalg/valgh%C3%A5ndboken/dnk_mal_a4_valgh%C3%A5ndb%C3%B8ker_bm_def_011122.pdf
https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/kirken.no/om-kirken/slik-styres-kirken/kirkevalget/2023/dokumenter/5.2%20veiledning%20til%20nominasjonskomiteen%20ved%20menighetsr%C3%A5dsvalg%20bm.pdf
https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/kirken.no/om-kirken/slik-styres-kirken/kirkevalget/2023/dokumenter/5.2%20veiledning%20til%20nominasjonskomiteen%20ved%20menighetsr%C3%A5dsvalg%20bm.pdf
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

1. Kort nytt om hva som rører seg i:  

a. Bispedømmerådet v/Randi  

Tilsettingssak ny prost i Fosen. Økonomi, litt mindre penger enn først antatt. 

Tilsettinger i prestestilling, blant annet i Ørland. Mer enn én søker. Gått inn på 

prest under utdanning-godkjenning.  

b. Fellesrådet v/Randi 

Økonomi: greit på drift, mindre på investering. Kirkene skriker etter vedlikehold. 

Strømsituasjonen er prekær. Kan risikere å måtte redusere aktiviteten i 

kirkebyggene. Nytt reglement for prisliste for IF kirkelige fellesråd. Påslag på 5 

prosent. Festeavgiften er fortsatt 200 kr per år. Navna minnelund ved Husby er på 

gang. Alterringen på Stadsbygd skal repareres, handicapinngang mot veien 

ordnes.  

c. Diakoniutvalget v/Gunn Heidi 

Møtet 31. januar ble avlyst. Årsrapporten har kommet.  

d. Trosopplæringsutvalget v/Jens Ola 

Intet nytt 

e. Gudstjeneste- og kirkemusikkutvalget v/Nils Richard 

Intet nytt.  

 

2. Hva skjer i kirkeutvalgene:  

a. Rissa og Rein v/Solveig  

Evalueringsmøte i januar om kirketirsdagene. Fortsetter ut våren for at de kan få 

mulighet til å sette seg. Rekruttere kirkeverter og kirkekaffeverter. Mister Jorunn, 

som skal ha turnus i Heim kommune. Da bruker de opp siste vara til kirkeutvalget.  

b. Stadsbygd v/Vigdis  

Skal ha møte 15.02. Hadde tacomiddag. Da kom det litt færre enn vanlig. De som 

kom, koste seg. Neste gang skal de invitere alle kirkevertene til å bli med.  

c. Ramsvik v/Gunn Heidi 

Fortsetter med kveldsmaten ut april. Menighetsmøte på søndag sammen med 

Frengen. Hengt opp plakater.  

d. Frengen v/Toril 

Møte 26. januar. Evaluerte barnehagegudstjenesten og lekmannsgudstjenesten. 

Ønsker fortsatt felles menighetsråd. Påskeinnledningsgudstjeneste en 

mandagskveld. Planlegges sammen med Margareth. Kirkas 50 årsjubileum skal 

feires i år. Salmekveld 26. april.  

e. Hasselvika v/Lena  

Ikke skjedd så mye. Åpen kirke nyttårsaften. Det kom to i tillegg til vertene.  

f. Fines v/Jens Kåre  

Førjulskonsert med stappfull kirke. Gudstjeneste i jula og en i januar. Fint med 

avsatt tid til kollekt på Vipps i gudstjenesten.  
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3. Orientering fra prestene:  

Alt går som vanlig. Bekymring hvis vi ikke kan bruke kirkene til konfirmanter, 

tirsdagskvelder, torsdagskvelder, barnesang etc. Må se nøye på hva vi ev. skjærer bort. 

Tar vi bort menighetsbygging og trosopplæring, kutter vi i kirkas framtid.  

 

4. Innhold i menighetsrådsmøtene 

a. Skal vi fortsette å kalle inn de ulike utvalgene til møte hvert år, eller holder det med 
to ganger i hver periode og ellers ved behov?   
I handlingsplanen sier vi at vi skal møtes årlig. Men det kan endres. Solveig ønsker 
at kirkeutvalgslederne kan møte MR en gang i året. Vi bør samle alle medlemmer i 
kirkeutvalgene en gang i hver fireårsperiode. 

b. Er det noen faste møteposter vi kan kutte ut eller forenkle, slik at møtene ikke blir 
så lange? Kunne vi hatt en liten mal på hva vi skal orientere om?  

c. Skal vi gå gjennom helhetsplanen og se om det er punkter vi skal ta ut av planen 
for å senke ambisjonsnivået? Tar helhetsplanen som sak i neste møte.  

d. Skal vi oppnevne en sekretær blant menighetsrådets medlemmer, som bistår i 
arbeidet med innkallinger og referater? Det som trolig vil være den største hjelpen 
for dagens leder, er at saksbehandlingen kan fordeles på flere personer.  
 

5. Inspirasjonssamling om misjonsprosjektet v/NMS 

NMS Trøndelag inviterer til inspirasjonssamling i Skaugdal bedehus torsdag 9. mars 

klokka 18:00. Solveig Hugdal, som arbeider for NMS’ ungdomsorganisasjon NMSU, vil 

delta og fortelle om misjonens arbeid på Madagaskar og presentere materiell som de 

bruker i sitt barne- og ungdomsarbeid. Invitasjon til inspirasjonskvelden vedlegges.  

Følgende personer tenker å bli med på inspirasjonssamlingen: Finn Yngvar, Ingunn, 

Randi, Jens Kåre, Nils Richard og Lena. Finn Yngvar melder fra til arrangøren. 

 

6. Valg av medlem fra Fosen prosti til å sitte i nominasjonskomiteen for 

bispedømmerådsvalget.  

Leder i menighetsrådet er innkalt til møte 13. februar for å velge den fra Fosen prosti som 

skal utarbeide nominasjonskomiteens liste til valg av nytt bispedømmeråd. Nils Richard 

spør Svanhild S. Skrødal om hun kan tenke seg å bli foreslått som representant for 

Fosen.1  

 

7. Forslag til navn på folk som kan stå på nominasjonskomiteens liste for valg til 

bispedømmeråd/kirkemøte 

En glipp fra bispekontoret har gjort at vi i Fosen ikke har fått beskjed om at vi kan komme 

med forslag på folk som kan stå på liste til bispedømmerådsvalget høsten 2023. Fristen 

for innrapportering gikk ut 1. februar, men vi har nå fått ny frist 15. februar. 

Forslag på folk som kan stå på liste til bispedømmeråd/kirkemøte, skal sendes prosten 

med kopi til Tone Gullaksen innen denne fristen.  

 

Randi Sollie Denstad sitter i bispedømmerådet denne perioden, og kan per i dag tenke 

seg å bli foreslått på nominasjonskomiteens liste. Prosten ble varslet om dette innen 

fristen.  

 
1 Når referatet skrives, har Svanhild svart ja til å stille til valg som Fosens representant i 

nominasjonskomiteen. I møtet 13. februar ble hun valgt til dette vervet. Oddbjørn Ingebrigtsen fra Uthaug 

ble vara.  
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ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

01/23 Tilsetting av ny prost i Fosen Lukket behandling 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Uttalelsen fra Rissa felles menighetsråd om tilsetting av ny prost i Fosen prosti er unntatt 

offentlighet, se forskrift til forvaltningsloven § 19, tredje ledd.  

2. Menighetsrådets leder orienterer Nidaros bispedømme om menighetsrådets prioritering 

innen fristen 13. februar. 

 

Saksopplysninger 

Vigdis Schei ble i møtet 29.11.2022 utpekt til å representere Rissa felles menighetsråd i 

jobbintervjuer og innstillingsråd når det skal tilsettes ny prost i Fosen prosti. Jobbintervjuene skal 

etter planen gjennomføres 31. januar, mens innstillingsrådet har møte 16. februar.  

Etter intervju og referanseinnhenting, får menighetsrådene tilsendt diverse dokumenter – som 

grunnlag for å uttale seg om hvilke tre personer blant søkerne rådet ønsker som ny prost. Det vil 

bli redegjort for dette i selve møtet.  

Menighetsrådene skal gi sin uttalelse innen mandag 13. februar.  

Vigdis er med på jobbintervju og skal sitte i innstillingsutvalget. Hun blir saksordfører når denne 

saken behandles i menighetsrådet.  

Forslag til vedtak 

Saken legges fram uten forslag til vedtak. 

 

Menighetsrådets behandling 

Saken ble ført for lukkede dører. Hjemmel for å lukke møtet er forskrift om regler om formene for 

menighetsrådets og kirkelig fellesråds virksomhet § 3.  

Ingunn Aarseth Høivik forlot møtet under behandlingen av denne saken.  

Vigdis orienterte om de tre søkerne til prostestillingen. Utvidet søkerliste ble vist i møtet, og 

Vigdis svarte på spørsmål om søkerne.  

Det ble gjennomført skriftlig avstemning. 2 

  

 
2 Etter møtet har Nils Richard Hassel vært i kontakt med juridisk avdeling i Kirkerådet for å få klarlagt 

reglene om offentliggjøring av menighetsrådets uttalelse. Ifølge en av deres juridiske rådgivere er 

menighetsrådets uttalelse om og prioritering av søkerne, unntatt offentlighet. Begrunnelsen er at 

menighetsrådet ikke er innstillingsmyndighet, og menighetsrådets behandling kommer innenfor forskrift til 

forvaltningsloven § 19, tredje ledd: «En part har ikke krav på å få gjøre seg kjent med dokument som 

inneholder den begrunnelse som innstillingsmyndigheten har gitt for innstillingen.»  

Søkerne har imidlertid, som part i saken, krav på å få vite hvilken prioritet de fikk i menighetsrådets 

behandling. Søkere som har bedt om det, er orientert om sin plass på menighetsrådets prioriteringsliste. 

https://lovdata.no/forskrift/2006-12-15-1456/§19
https://lovdata.no/forskrift/2021-11-14-3259/§3
https://lovdata.no/forskrift/2021-11-14-3259/§3
https://lovdata.no/forskrift/2006-12-15-1456/§19
https://lovdata.no/forskrift/2006-12-15-1456/§19
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

02/23 Plan for gudstjenester i 2023. Endelig vedtak Gudstjenesteplan 2023 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Gudstjenesteplanen for første halvår 2023 godkjennes. 

2. Sokneprestene får fullmakt til å jobbe videre med gudstjenesteplanen for andre halvår, og 

legger den fram for menighetsrådet i førstkommende møte. 

 

Saksopplysninger 

I menighetsrådets møte 29.11.2023 fattet rådet slikt vedtak i sak 29/22:  

1. Administrasjonen bes om å kvalitetssikre at antall gudstjenester stemmer med prostens 

forslag til ny forordning. 

2. Menighetsrådet foretar justering av gudstjenesteplanen i siste møte før sommeren. Da 

kan en også vurdere om gudstjenesten på nyttårsaften skal flyttes til senere på kvelden.  

3. Endelig vedtak om gudstjenesteplanen for 2023 utsettes til menighetsrådsmøtet 9. 

februar. 

 

For at en gudstjeneste kan regnes blant de forordnede gudstjenestene, må den være bygd opp 

rundt en liturgi med faste ledd, inkludert en formidling av Ordet, tilpasset målgruppen. 

Toårsgudstjenester og Kaosgudstjenester kan av den grunn regnes med blant de forordnede 

gudstjenestene.  

Sokneprestene vil gå gjennom planen på nytt før møtet, og sørge for at antall gudstjenester 

stemmer med prostens forslag til ny gudstjenesteforordning. 

Forslaget til gudstjenesteplan kommer i egen forsendelse fra sokneprestene i god tid før 

menighetsrådets møte.  

Forslag til vedtak: 

Forslag til plan for gudstjenester i 2023 vedtas som framlagt. 

 
Menighetsrådets behandling 

Sokneprestene la fram revidert gudstjenesteplan i møtet. Den avviker noe fra den som ble sendt 

til medlemmene på forhånd. Planen er komplett for vårhalvåret 2023. Det vil fremdeles være 

behov for justeringer for høsten.  

Nils Richard foreslo at vi vedtar planen for første halvår, og at sokneprestene får fullmakt til å 

jobbe videre med planen for andre halvår. De legger den fram for menighetsrådet i 

førstkommende møte. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

03/23 Kirkevalg 2023. Oppnevning av lokale 

nominasjonskomiteer 

Valghåndbok. Valgstyret 

i menigheten. 

Veiledning til 

nominasjonskomiteen 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd oppnevner følgende medlemmer i dagens menighetsråd fra 

hvert sokn til å sitte i nominasjonskomiteen for sitt sokn: 

a. Fra Hasselvika sokn: Lena Sofie Hammern Sivertsvik og Nils Richard Hassel. 

b. Fra Rissa sokn: Jens Ola Nyheim, Randi Sollie Denstad og Jens Kåre Vågen. 

c. Fra Stadsbygd sokn: Vigdis Schei og Frode Askjem. 

d. Fra Sør-Stjørna sokn: Toril Askim og Gunn Heidi Husby Lian. 

2. Disse personene får fullmakt til å supplere nominasjonskomiteen med så mange personer, 

at antallet medlemmer i nominasjonskomiteen blir fem. Disse kan hentes fra kirkeutvalg, 

vararepresentanter i menighetsrådet, være foreslått av menighetsmøtet eller finnes i 

andre sammenhenger. Det er viktig at nominasjonskomiteen har god 

aldersrepresentasjon, en rimelig geografisk spredning og ulik bakgrunn.  

3. Nominasjonskomiteen arbeider i tråd med retningslinjene gitt i saksframlegget og 

Veiledning til nominasjonskomiteen ved menighetsrådsvalg. 

4. Nominasjonskomiteen skaffer til veie fem forslagsstillere. 

5. Nominasjonskomiteen og forslagsstillerne leverer en prioritert liste over kandidater fra sitt 

sokn til valgstyret innen 31. mars kl. 12:00. Det er ønskelig at lista inneholder maksimalt 

antall kandidater, dvs. ti kandidater fra Hasselvika sokn, Stadsbygd sokn og Sør-Stjørna 

sokn og 14 kandidater fra Rissa sokn. Lista kan ikke ha færre navn enn minimumsantallet 

på hhv. fem og sju navn. 3 

6. Nominasjonskomiteen i hvert enkelt sokn har anledning til å utøve skjønn og tilpasse 

arbeidet til de lokale forhold. 

 

Saksopplysninger 

I møtet 29.11.2022 vedtok menighetsrådet i sak 31/22 at menighetsrådet skal søke om at Rissa-

soknene kan etablere et felles menighetsråd på permanent basis fra og med høsten 2023. Det 

ble også vedtatt at vi ønsker å opprettholde dagens ordning, med to folkevalgte representanter 

fra hvert av soknene Hasselvika, Stadsbygd og Sør-Stjørna og fire folkevalgte representanter fra 

Rissa sokn. Menighetsmøtene i de fire soknene skal avgi uttalelse om de vil være med på 

etableringen av et felles menighetsråd som en fast ordning, om antallet medlemmer i 

menighetsrådet og den innbyrdes fordelingen av disse.  

I vedtaket står det at forberedelsene til Kirkevalg 2023 skal ta utgangspunkt i at søknad om felles 

menighetsråd støttes. Det har betydning for denne saken.  

Rissa felles menighetsråd vil utgjøre valgstyre for alle de fire soknene ved Kirkevalg 2023.  

For å legge grunnlag for en god sammensetning av menighetsrådet, skal det oppnevnes en 

nominasjonskomité for hvert sokn.  

 
3 Etter møtet blir en oppmerksom på at Regler om ordning for felles menighetsråd § 6 sier at det skal være 

minst tre varamedlemmer fra hvert sokn i felles menighetsråd, uavhengig av om soknet har to, tre eller fire 
medlemmer. Menighetsrådets vedtak er endret for å imøtekomme dette kravet i regelverket. Endringene er 

markert med rødt. 

https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/ressursbanken/kirkevalg/valgh%C3%A5ndboken/dnk_mal_a4_valgh%C3%A5ndb%C3%B8ker_bm_def_011122.pdf
https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/ressursbanken/kirkevalg/valgh%C3%A5ndboken/dnk_mal_a4_valgh%C3%A5ndb%C3%B8ker_bm_def_011122.pdf
https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/kirken.no/om-kirken/slik-styres-kirken/kirkevalget/2023/dokumenter/5.2%20veiledning%20til%20nominasjonskomiteen%20ved%20menighetsr%C3%A5dsvalg%20bm.pdf
https://ressursbanken.kirken.no/globalassets/kirken.no/om-kirken/slik-styres-kirken/kirkevalget/2023/dokumenter/5.2%20veiledning%20til%20nominasjonskomiteen%20ved%20menighetsr%C3%A5dsvalg%20bm.pdf
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
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Mål for nominasjonsarbeidet  

Ifølge dokumentet Veiledning til nominasjonskomiteen (se kobling over), er målet for 

nominasjonsarbeidet å 

• legge grunnlaget for en god sammensetning av menighetsrådet 

• finne fram til kandidater som kan gjøre en god jobb, og som er villige til å ta på seg 

vervet  

• få flere kandidater enn sist (hvis man ikke nådde maksimum antall kandidater ved forrige 

valg) 

• få 20 prosent kandidater under 30 år  

 

Nominasjonskomiteens oppgaver 

Veiledningen og valghåndboka sier videre at komiteens oppgaver er å: 

• Identifisere og forespørre kandidater. Det er viktig å være klar over følgende:  

o Alle stemmeberettigede som har fylt 18 år innen utgangen av valgåret, er 

valgbare  

o De som er valgbare, har plikt til å ta imot valg. Den som gir skriftlig erklæring om 

at vedkommende ikke ønsker å stille til valg på den aktuelle valglista, har likevel 

rett til å kreve seg fritatt for valg til menighetsråd. Slik erklæring må legges fram 

tidligst mulig og seinest 15. april i valgåret 

o Tilsatte i menigheten også kan stå på liste og velges inn i rådet, hvis de ellers er 

valgbare 

• Sette opp et listeforslag med tilstrekkelig mange kandidater:  

o Skal det velges fire medlemmer fra soknet til felles menighetsråd, skal det være 

tre varamedlemmer. Da skal lista inneholde minimum sju og maksimum 14 

kandidater. 

o Skal det velges to medlemmer fra soknet, skal det være tre varamedlemmer. Da 

skal lista inneholde minimum fem og maksimum ti kandidater.4 

• Komme med forslag til prioritering av lista. 

• Skaffe til veie de opplysningene om kandidatene som er nødvendige på listeforslaget og 

til presentasjon av kandidatene, samt bilde av kandidatene. 

• Skaffe til veie forslagsstillere, slik at nominasjonskomiteen pluss forslagsstillere blir til 

sammen ti personer. 

 

Nominasjonskomiteens medlemmer skal, sammen med forslagsstillerne 

• foreta den endelige prioriteringen av listeforslaget 

• overlevere listeforslaget og opplysninger om kandidatene til valgstyret (menighetsrådet) 

innen 31. mars 2023 kl. 12:00.  

 

Kriterier for nominasjon til menighetsråd  

Nominasjonskomiteen og forslagsstillerne bør ta hensyn til en rekke faktorer når listeforslaget 

skal settes opp:  

• Kjønnsfordeling – lista bør inneholde minst 40 prosent av hvert kjønn.  

• Aldersrepresentasjon – spredning i alder, kandidater under 30 år (mål: minst 20 prosent).  

• En rimelig geografisk spredning.  

 
4 Se fotnote på forrige side. Det henvises til Regler om ordning for felles menighetsråd § 6, der det står at 
det skal være minst tre varamedlemmer fra hvert sokn i felles menighetsråd fra hvert sokn. 

Saksframlegget er rettet opp for å være i tråd med regelverket. Rettingene er markert med rødt.  

https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
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• Personlige egenskaper. Kandidatene bør ha et vanlig godt omdømme i menigheten.  

• Ulik bakgrunn, erfaring og funksjonsevne.  

• Kontinuitet i menighetsrådet. En bør forsøke å få med noen erfarne medlemmer som er 

villige til å stille til gjenvalg. 

 

Ved forrige kirkevalg besto de lokale nominasjonskomiteene av menighetsrådsmedlemmene pluss 

vararepresentantene fra soknet. AU foreslår at vi i tillegg inviterer kirkeutvalgene og 

menighetsmøtet til å komme med forslag til supplerende representanter til å sitte i 

nominasjonskomiteen.  

Forslag til vedtak: 

1. Rissa felles menighetsråd oppnevner følgende medlemmer i dagens menighetsråd fra 

hvert sokn til å sitte i nominasjonskomiteen for sitt sokn: 

a. Fra Hasselvika sokn: Lena Sofie Hammern Sivertsvik og Nils Richard Hassel. 

b. Fra Rissa sokn: Jens Ola Nyheim, Randi Sollie Denstad og Jens Kåre Vågen. 

c. Fra Stadsbygd sokn: Vigdis Schei og Frode Askjem. 

d. Fra Sør-Stjørna sokn: Toril Askim og Gunn Heidi Husby Lian. 

2. Disse personene får fullmakt til å supplere nominasjonskomiteen med så mange personer, 

at antallet medlemmer i nominasjonskomiteen blir fem. Disse kan hentes fra kirkeutvalg, 

vararepresentanter i menighetsrådet, være foreslått av menighetsmøtet eller finnes i 

andre sammenhenger. Det er viktig at nominasjonskomiteen har god 

aldersrepresentasjon, en rimelig geografisk spredning og ulik bakgrunn.  

3. Nominasjonskomiteen arbeider i tråd med retningslinjene gitt i saksframlegget over og 

veiledningen til nominasjonskomiteen ved menighetsrådsvalg. 

4. Nominasjonskomiteen skaffer til veie fem forslagsstillere. 

5. Nominasjonskomiteen og forslagsstillerne leverer en prioritert liste over kandidater fra sitt 

sokn til valgstyret innen 31. mars kl. 12:00. Det er ønskelig at lista inneholder maksimalt 

antall kandidater, dvs. åtte kandidater fra Hasselvika sokn, Stadsbygd sokn og Sør-Stjørna 

sokn og 14 kandidater fra Rissa sokn. Lista kan ikke ha færre navn enn minimumsantallet 

på hhv. fire og sju navn.  

 
Menighetsrådets behandling 

Randi foreslo at vi gjør dette så enkelt som mulig. Hun anbefalte å involvere kirkeutvalgene.  

Nils Richard opplyste om at valghåndboka også ved forrige kirkevalg sa at det skulle skaffes til 

veie et visst antall forslagsstillere, som skulle være med på å prioritere listene. Den gangen 

kuttet man det ut. Det er viktig at vi ikke gjør dette mer komplisert enn det må være, og 

tilpasser det til de lokale forhold.  

Under behandlingen ble menighetsrådet enige om å gå for innstillingen, men at det åpnes for at 

man kan utøve skjønn og tilpasse arbeidet til de lokale forhold. Enstemmig.  
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

04/23 Årsmelding for Rissa felles menighetsråd 2022 Årsmelding 2022, 

kortversjon 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Forslag til årsmelding for Rissa felles menighetsråd 2022 gis en foreløpig godkjenning. 

2. Etter hvert som årsmeldinger fra kirkeutvalg og kirkelig ansatte er ferdige, og det 

endelige regnskapet foreligger, skal disse legges inn i menighetsrådets årsmelding. 

3. Årsmeldingen tas opp til endelig godkjenning i menighetsrådet når alle aktuelle 

dokumenter er ferdigstilt. 

 

Saksopplysninger 

Forslaget til årsmelding sendes ut før årsmeldingen er helt ferdig. Årsmeldingen mangler 

foreløpig årsmeldinger og årsrapporter/tilbakeblikk fra alle kirkeutvalg og fra diakon, kantor, 

menighetspedagog og sokneprester. Etter hvert som disse dokumentene og opplysningene 

foreligger, vil de bli lagt inn bakerst i menighetsrådets årsmelding.  

 

Den delen av årsmeldingen som omhandler menighetsrådets virke i 2022, er imidlertid så godt 

som ferdigstilt. Det er derfor mulig å fatte et midlertidig vedtak, slik at årsmeldingen kan brukes 

når det skal orienteres om menighetsrådets arbeid i menighetsmøtene ute i soknene vinteren 

2023.  

 

I menighetsrådets årsmelding for 2021 var årsmeldingene fra kirkeutvalgene og årsrapportene 

fra de ansatte lagt inn i fulltekst bakerst i dokumentet. I tillegg var det lagt inn et sammendrag 

av de ansattes årsrapporter inne i menighetsrådets årsmelding. AU vil gjerne drøfte med rådet 

om det er ønskelig å ha med sammendragene i årsmeldingen i tillegg til at de ligger i fulltekst 

bakerst i årsmeldingen.  

Forslag til vedtak: 

1. Forslag til årsmelding for Rissa felles menighetsråd gis en foreløpig godkjenning. 

2. Etter hvert som årsmeldinger fra kirkeutvalg og kirkelig ansatte er ferdige, og det 

endelige regnskapet foreligger, skal disse legges inn i menighetsrådets årsmelding. 

3. Årsmelding tas opp til endelig godkjenning i menighetsrådet når alle aktuelle dokumenter 

er ferdigstilt.  

 
Menighetsrådets behandling 

Menighetsrådet gikk raskt igjennom de ulike tema i årsmeldingen. Det var lagt inn noe ekstra 

tekst om nattverdfeiringen, etter innspill fra menighetspedagog. Dette ble referert, og rådet 

sluttet seg enstemmig til at dette tas inn i meldingen.  

AU mener det er unødvendig å både sette inn sammendrag av årsrapportene fra de ansatte i 

menighetsrådets årsmelding, nå de ligger bakerst i dokumentet i fulltekst. Dette punktet ble ikke 

drøftet videre i møtet.  

Forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

05/23 Menighetsmøter vinteren 2023 Regler om ordning for 

felles menighetsråd 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Menighetsmøtene vinteren 2023 arrangeres etter den planen som går fram av 

saksframlegget.  

2. Menighetsmøtene bør kunngjøres i kirkene, ved oppslag og på sosiale medier seinest to 

uker på forhånd. 

3. Møtene ledes av menighetsrådsmedlemmer og kirkeutvalgsleder(e) i det aktuelle soknet. 

4. Referat fra menighetsmøtene sendes menighetsrådsleder snarest mulig etter at møtet er 

avholdt.  

 

Saksopplysninger 

Vinteren 2023 skal det arrangeres menighetsmøter for de fire soknene etter følgende 
gudstjenester: 
 

• Sør-Stjørna sokn: Ramsvik kirke 12. februar kl. 11:00.  
• Rissa sokn: Rissa kirke 19. februar kl. 11:00.  
• Stadsbygd sokn: Stadsbygd kirke 26. februar kl. 11:00.  
• Hasselvika sokn: Hasselvika kirke 5. mars kl. 16:00.  

  
Menighetsrådets arbeidsutvalg foreslår at menighetsmøtene ledes av menighetsrådsmedlemmene 
og kirkeutvalgsledere fra det enkelte sokn. Dette er for å avlaste menighetsrådslederen, men like 
mye for å gjøre menighetsmøtene mer relevante for menigheten, ved at det er deres egne 
representanter, som leder ordet.  
  
Det betyr at AU ber  

• Gunn Heidi, Toril og Oddny om å ta ansvar for menighetsmøtet for Sør-Stjørna sokn  
• Finn Yngvar, Jens Kåre og Solveig om å ta ansvar for menighetsmøtet for Rissa sokn  
• Vigdis og Frode om å ta ansvar for menighetsmøtet for Stadsbygd sokn  
• Lena og Nils Richard om å ta ansvar for menighetsmøtet for Hasselvika sokn  

 
På alle møtene vil en av sokneprestene være til stede og bistå med gjennomføringen.  
Alle foreslåtte personer har fått e-post om dette.  
  
Tema for menighetsmøtet 

1. I menighetsmøtet skal menighetsrådet og kirkeutvalgene orientere menigheten om det 
som har skjedd i soknet i 2022. Menighetsrådets og kirkeutvalgenes årsmelding kan 
brukes som huskelapp, men det er viktig at orienteringen ikke blir høytlesning av en 
rapport. Det bør brukes et så muntlig og hverdagslig språk som mulig. 

2. De frammøtte skal inviteres til en samtale om saker de ønsker at menighetsrådet og 
kirkeutvalgene skal arbeide med i 2023.  

3. Menighetsmøtet skal få en orientering om at menighetsrådet søker om å bli et felles 
menighetsråd på permanent basis (og ikke lenger være i en forsøksordning), i tråd 
med Regler om ordning for felles menighetsråd. Det er viktig at møtelederne har satt seg 
inn i reglene på forhånd, slik at de kan svare på ev. spørsmål om hva ordningen 
innebærer. Menighetsmøtet skal gi en uttalelse til søknaden om å etablere felles 
menighetsråd og si noe om antallet medlemmer og hvilken representasjon man ønsker at 
de ulike soknene skal ha i det felles menighetsrådet.  

https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
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4. Menighetsmøtet skal få en orientering om at det er Kirkevalg i 2023, og at det skal 
velges nytt menighetsråd i september. Menighetsrådet vil oppnevne en 
nominasjonskomite i hvert sokn. Arbeidsutvalget ønsker at menighetsmøtet kan komme 
med forslag til personer som kan sitte i nominasjonskomiteen eller som forslagsstillere. 
Det er også fint om de frammøtte oppmuntres til å tenke gjennom om de selv kan tenke 
seg å stille på liste til menighetsrådsvalget, eller om de har forslag til gode kandidater.   

Referat fra menighetsmøtet 
Det skal føres referat fra menighetsmøtet. Det er særlig viktig at det kommer tydelig fram hva 
menighetsmøtet sier om punkt 3 (søknaden om felles menighetsråd), både om de støtter at 
søknaden sendes, og hva menighetsmøtet sier om antall medlemmer og fordelingen av disse 
mellom soknene. Referatet fra menighetsmøtet sendes til Finn Yngvar, som sørger for at 
referatet blir ført inn i den offisielle referatmalen, og at menighetsmøtets uttalelse til punkt 3 
videresendes til bispedømmerådet så fort som mulig.    
  
Kunngjøring av menighetsmøtet 
Menighetsmøtene bør kunngjøres både under gudstjenester, på sosiale medier og ved oppslag. 
Finn Yngvar har sendt ut forslag til kunngjøringstekst i kirkene og en plakatmal. 
Menighetsarbeider Margareth kan bistå med å annonsere menighetsmøtene på kirkas 
hjemmeside og sosiale medier. 

Forslag til vedtak: 

1. Menighetsmøtene vinteren 2023 arrangeres etter den planen som går fram av 

saksframlegget.  

2. Menighetsmøtene bør kunngjøres i kirkene, ved oppslag og på sosiale medier seinest to 

uker på forhånd. 

3. Møtene ledes av menighetsrådsmedlemmer og kirkeutvalgsleder(e) i det aktuelle soknet. 

4. Referat fra menighetsmøtene sendes menighetsrådsleder snarest mulig etter at møtet er 

avholdt.  

 
Menighetsrådets behandling 

Gunn Heidi pekte på at det legges mer og mer ansvar over på kirkeutvalgene. Finn Yngvar og AU 

er klar over at det har blitt delegert mer ansvar til menighetsrådets medlemmer og 

kirkeutvalgslederne i det siste, og at dette er en helt bevisst oppfølging av behovet for å gjøre 

lederjobben overkommelig og bærekraftig. I fjor var leder og nestleder til stede og ledet alle de 

fire menighetsmøtene. Hvis det samme skulle vært tilfelle i år, ville de ha vært opptatt med 

menighetsmøter fire søndager på rad i februar-mars. Finn Yngvar mener det er en styrke for 

kirkedemokratiet at det er lokale krefter som gjennomfører menighetsmøtene i sitt eget sokn. 

Rutinerte sokneprester er til stede, og kan være en god støtte for menighetsrådsmedlemmer og 

kirkeutvalg fra de enkelte sokn.  

Forslaget enstemmig vedtatt.  

 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

06/23 Møteplan for menighetsrådet 2023 Møteplan for 2023 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Møteplan for Rissa felles menighetsråd gjennomføres i tråd med den foreslåtte planen. 



 

 

12 

2. Møtested for møtene 12. april, 14. juni og 6. september legges til henholdsvis Stadsbygd, 

Sør-Stjørna og Hasselvika sokn, og rådsmedlemmene fra disse soknene tar ansvar for 

møtelokale, enkel bevertning og ord for dagen.  

3. Valg av sted og komité for grillfesten 23. august bestemmes i møtet 12. april.  

 

Saksopplysninger 

Dagens menighetsråd har virketid fram til 1. november. Da overtar det nye menighetsrådet, som 

blir valgt 11. september 2023.  

Arbeidsutvalget har laget et forslag til møteplan. Første og siste møte legges til Indre Fosen 

rådhus. De andre møtene legges til egnede lokaler i de forskjellige soknene. Dette blir vi enige 

om i møtet.  

Det foreslås at ansvar for servering og ord for dagen gis til de representantene som er vertskap 

for menighetsrådsmøtet. Dette blir vi også enige om i møtet.  

 

Under evalueringen av menighetsrådets arbeid i 2022 var vi enige om å fordele oppgavene litt 

mer enn tilfellet har vært det siste året. Vi var også enige om at antallet møter kunne reduseres 

noe. Det var stor stemning for å ha et sosialt arrangement i 2023. 

 

Siden flere menigheter har kirkearrangementer på tirsdager og torsdager, foreslås det å legge 

møtene på onsdager kl. 18.  

 

Følgende datoer er foreslått til menighetsrådsmøtene: 

• Torsdag 9. februar – Blåheia, rådhuset 

• Onsdag 12. april – sted bestemmes i møtet 

• Onsdag 14. juni – sted bestemmes i møtet 

• Onsdag 6. september – sted bestemmes i møtet 

• Onsdag 1. november – sammen med det nye menighetsrådet, Storsalen, rådhuset  

 

I tillegg kommer det en grillfest onsdag 23. august – sted bestemmes i møtet. Det oppnevnes 

en egen komite til denne festen.  

 

Kirkevalget gjennomføres mandag 11. september. Dette er en dag mange av rådets 

medlemmer må regne med å få oppgaver.   

Forslag til vedtak: 

1. Møteplan for Rissa felles menighetsråd gjennomføres i tråd med den foreslåtte planen. 

2. Møtested for møtene i april, juni og september og grillfesten i august avtales i møtet.  

 
Menighetsrådets behandling 

Vi ble enige om å legge møtene til disse stedene:  

• Onsdag 12. april – Sted: Stadsbygd. Frode og Vigdis er vertskap, og sørger for 

møtelokale, ord for dagen og enkel bevertning.  

• Onsdag 14. juni – Sted: Sør-Stjørna. Gunn Heidi og Toril er vertskap, og sørger for 

møtelokale, ord for dagen og enkel bevertning. 

• Onsdag 6. september – Sted: Hasselvika. Lena Sofie og Nils Richard er vertskap, og 

sørger for møtelokale, ord for dagen og enkel bevertning. 
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Det var stor stemning for at Jens Ola skulle være grillmester på grillfesten i august. Vi kom ikke 

framt il enighet om hvor denne festen skulle være, eller hvem som skulle være med i 

planleggingsgruppa. Saken tas opp i førstkommende møte.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

07/23 Justering av lokal grunnordning for gudstjenesten Justert vedtak om lokal 

grunnordning for sokn i 

Indre Fosen. 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Forslag til justeringer i lokal grunnordning for gudstjenestene i Indre Fosen vedtas som 

framlagt i møtet.  

2. Endringene føres inn i dokumentet og sendes til prosten. Hun videresender vedtaket til 

Nidaros biskop for ny godkjenning. 

 

Saksopplysninger 

Rissa felles menighetsråd fattet 1. desember 2020 vedtak om lokal grunnordning for våre sokn. 

Vedtaket var samkjørt med vedtakene til Leksvik og Stranda menighetsråd.  

 

Biskopen har gått gjennom menighetsrådenes vedtak. I brev av 25.04.2022 kommer biskopen 

med noen merknader til vedtaket, som menighetsrådene bes om å avklare. Biskopens brev ble 

først kjent for menighetsrådets leder 11. januar i år. Han tok kontakt med gudstjenesteutvalget 

ved sokneprestene, og ba dem om å ta tak i saken. De vil legge saken fram for menighetsrådet i 

møtet.  

 

Biskopen ber menighetsrådet om følgende: 

• Avklare sitt valg av liturgisk musikk. 

• Gi tydeligere føringer for hvilke valg menigheten ønsker å ta innenfor de rammene 

Kirkemøtet har gitt, og ikke overlate for mye ansvar til prest og/eller kantor. Biskopen er 

opptatt av at gudstjenestereformens intensjon er å tydeliggjøre gudstjenesten som 

menighetens gudstjeneste.  

• Fatte et tydelig vedtak om bruk av Dagens bønn, ledd 8 i lokal grunnordning. 

• Nedfelle bruk av samisk språk i gudstjenesten som fast ordning. 

Forslag til vedtak: 

Forslag til vedtak legges fram i møtet. 
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Menighetsrådets behandling 

Thala gikk muntlig gjennom sokneprestenes forslag til justeringer, for å imøtekomme de krav 

biskopen stiller. Endringene ble ført inn i dokumentet underveis i møtet. 

Sokneprestenes forslag ble enstemmig vedtatt.5 

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

08/23 Søknad om oppføring av Slaveprinsen i Rissa 

kirke 

Søknad og budsjett 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd er positive til at det også i 2023 legges planer om å framføre 

julemusikalen Slaveprinsen i Rissa kirke. Det forutsettes at kirka faktisk kan brukes til 

denne typen konsertvirksomhet før jul i 2023, og ikke holdes stengt av økonomiske 

årsaker (pga. høye strømpriser).  

2. Menighetsrådet står gjerne som medarrangør også dette året, og er positive til å bruke 

våre kanaler til å gjøre arrangementet kjent. 

3. Dersom det blir muligheter til å søke om tilskudd fra Nidaros såkornfond i 2023, kan 

menighetsrådet stå som søker for arrangementet i Rissa. Vi finner det naturlig at Stjørdal 

menighetsråd søker på egne vegne, dersom det blir en framføring i Kimen.   

 

Saksopplysninger 

Sven Olav Høivik har i søknad av 13. januar 2023 søkt om å få oppføre julemusikalen 

Slaveprinsen i Rissa kirke fredag 24. november 2023, med generalprøve dagen før. Dette blir i så 

fall fjerde året på rad at Slaveprinsen oppføres i Rissa kirke før jul.  

 

Sven Olav ber om at menigheten vil 

• stå som medarrangør, og at han slipper å betale leie for kirka 

• bruke sine kanaler til å opplyse om Slaveprinsen  

• søke Nidaros såkornfond om tilskudd til framføringen (slik vi gjorde i 2021) 

 

Forslag til vedtak: 

1. Rissa felles menighetsråd er positive til at det også i 2023 legges planer om å framføre 

julemusikalen Slaveprinsen i Rissa kirke. 

2. Menighetsrådet står gjerne som medarrangør også dette året, og er positive til å bruke 

våre kanaler til å gjøre arrangementet kjent. 

3. Dersom det blir muligheter til å søke om tilskudd fra Nidaros såkornfond i 2023, kan 

menighetsrådet stå som søker for arrangementet i Rissa. Vi finner det naturlig at Stjørdal 

menighetsråd søker på egne vegne, dersom det blir en framføring i Kimen.   

 
Menighetsrådets behandling 

Vi rakk ikke å behandle denne saken i møtet. Leder sendte derfor saken ut til alle medlemmer og 

ba om rask tilbakemelding på om de 1) synes det var greit å avgjøre saken på e-post og 2) om 

de stilte seg positive eller negative til forslaget til vedtak. 

 
5 Leder har i etterkant av møtet renskrevet dokumentet og sendt det til prosten. Det hastet med å få dette 

av gårde, fordi prosten vil ha dette på plass før hun avslutter sin gjerning som prost i Fosen. 
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Samtlige har gitt positiv tilbakemelding til punkt 1), og de aller fleste stemmer ja til forslag til 

vedtak, uten kommentarer. Det kom inn to kommentarer:  

• Randi, som sitter i bispedømmerådet og er leder i Indre Fosen kirkelige fellesråd, skriver i 

sin tilbakemelding: «Jeg ønsker Slaveprinsen alt godt, men med det økonomiske 

bakteppet som jeg informerte om på møtet, er det grunn til å legge inn litt forbehold om 

støtte fra andre (Såkornfond). Lokalt håper vi at det er åpen kirke.» 

• Nils Richard, som også sitter i fellesrådet, skriver: «Slaveprinsen er et kjempefint tiltak, 

men vi bør kanskje forbeholde noe i forhold til strømkostnader. Jeg vet ikke hvor mye 

kirka brukes til øving og som evt. krever ekstra oppvarming.»  

 

Forbeholdet om at det er mulig å søke om tilskudd fra Nidaros såkornfond, ligger allerede inne i 

forslaget til vedtak, se punkt 3.  

Sannsynligheten for at Rissa kirke, grunnet høye strømutgifter, ikke vil holdes åpen i tida før jul i 

år, er muligens til stede, men den er forhåpentligvis svært liten. Finn Yngvar foreslår at det 

legges inn et lite forbehold i punkt 1, om at kirka faktisk er tilgjengelig.  

 


